
De lange, hete zomer

Een fi lm uitgebracht in 1958 met 
steracteurs Paul Newman, Joanne 
Woodward en Orson Welles. Velen 
onder ons zullen die klassieker 
nog kennen, en nog meer mensen 
zullen er nog nooit van gehoord 
hebben. Maar de lange, hete 
zomer van 2022 zullen we ons 
allemaal nog lang herinneren.

De N-VA heeft niet stilgezeten de 
voorbije maanden. In dit blad lees 
je over een aantal zaken waar-
mee we als bestuurspartij bezig 
zijn. We werken hard verder om 
De Pinte-Zevergem verder uit te 
bouwen als bruisende, duurzame, 
effi ciënte, veilige en 
zorgzame gemeente waar het goed 
leven en wonen is.

We nodigen jullie graag uit op 
ons eetfestijn op zondagmiddag 
23 oktober in zaal Begonia. Onze 
bestuursleden en mandatarissen 
zullen er met veel plezier hun oor 
bij jullie te luisteren leggen. Wat 
gaat goed in onze gemeente en 
wat kan nog beter? 

Geniet nog van het mooie najaar 
en hopelijk ontmoeten we elkaar 
op ons Gezinsfeest of een andere 
activiteit. 

Tot snel!

René Steyaert
Voorzitter

Eindelijk verhoogde perrons aan station De Pinte 
Dat het station in De Pinte slecht toegankelijk is voor mindervaliden of oudere pendelaars 
is een oud zeer. Het lokale bestuur ijvert al jaren voor verhoogde perrons. 

Schepen van Mobiliteit Benedikte Demunck:
“Met een delegatie van het bestuur gingen 
we in 2019 bij de NMBS-directie pleiten 
voor een verhoging van de perrons. Op elk 
overleg werd die vraag opnieuw gesteld. 
Intussen is er door de raad van bestuur van 
zowel de NMBS, die de bovenbouw op zich 
neemt, als die van Infrabel, finaal groen 
licht gegeven.” De timing is afhankelijk 
van de lopende onderhandelingen over de 
nieuwe beheerscontracten.

Via de Gentse Vervoerregioraad, waarin 
schepen Benedikte Demunck zetelt, wordt 
er ingezet op het station als Regionaal 
Hoppinpunt en komen er, na goedkeuring 
van het nieuwe openbaar vervoerplan, 
deelfietsen en een bewaakte fietsenstalling. 
“De voorbije jaren hebben we het aantal 
fietsenstallingen een boost gegeven en 

werden er nieuwe schuilhuisjes en came-
rabewaking voorzien. Op vraag van de 
gemeente is er nu ook een rechtstreekse 
toegang tot perron 4. Met betrekking tot 
de invulling van het stationsgebouw is het 
wachten op de NMBS voor de gunning van 
de concessie.

Duidelijkheid over toekomst WZC
De bouw van een nieuw woonzorgcentrum (WZC) staat al meerdere legislaturen op de 
politieke agenda. Doordat de fi nanciering een struikelblok bleef, liet de realisatie op 
zich wachten. 

Onlangs onderhandelde het gemeentebe-
stuur nog met een externe partner die een 
nieuw WZC zou bouwen en uitbaten. Die 
haakte helaas af omwille van de coronacri-
sis. Intussen werkten we naarstig verder 

aan het dossier en op de volgende gemeen-
teraad wordt de principiële goedkeuring 
voorgelegd om toe te treden tot het zorgbe-
drijf Zorgband Leie & Schelde. Dat biedt de 
kans om een kleinschalig WZC van hoge 
kwaliteit te ontwikkelen. Zonder bijkomen-
de assistentiewoningen, maar met warme en 
nabije zorg. “Zestig procent van de bouw-
kost zal de gemeente financieren. Zorgband 
staat, via subsidies,  in voor de financiering 
van het resterende deel. Gelukkig hebben 
we als gemeente de voorbije twee jaren een 
extra financiële buffer opgebouwd voor 
toekomstige investeringen”, zegt schepen 
van Financiën Kristof Agache.
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Veilig het nieuwe schooljaar in
Tijdens de zomer werden de geplande maatregelen om onze 
schoolomgevingen veiliger te maken uitgevoerd. De mobili-
teitsraad boog zich eerder over het project ‘veilige schoolom-
gevingen’ uit het meerjarenplan. In overleg met de gemeente 
en de scholen stelden ze een aantal maatregelen voor, zoals het 
aanbrengen van duidelijke oversteekplaatsen en fietssuggestie- 
stroken.

Als proef werden er al in mei glasbolreflectoren aangebracht aan 
de Bommelstraat (ter hoogte van Breughellaan en in Zevergem 
aan de oversteek in de Veldstraat). Schepen van Onderwijs en 
Mobiliteit Benedikte Demunck: “Aan alle scholen zijn intussen 
glasbolreflectoren geplaatst. Ook de groene en witte markering 
met belettering ‘SCHOOL’ en de pianomarkering zijn vanaf nu 
overal in het straatbeeld te zien. Die maatregelen zorgen voor 
meer zichtbaarheid en veiligheid van leerlingen aan de school-
toegangen. Ook de fietssuggestiestroken werden in de dorpskern 
van Zevergem aangebracht.”

Verder kreeg de fietsstraat in de Kasteellaan een rode lik verf en 
het aantal straten waar zone 30 geldt, is uitgebreid. Het betreft 
allemaal straten die op schoolroutes liggen of naar vrijetijds- 
infrastructuur. Zo is een deel van de Bommelstraat zone 30  
geworden, in afwachting van de wegenwerken tussen de spoor-

weg en Pintestraat. Ook de Eeuwfeestlaan en aantakkende straten 
die zich vlakbij de kern, nieuwe verkavelingen en schoolomgeving 
bevinden, werden zone 30. We kochten ook bijkomende snel-
heidsinformatieborden die niet verbaliseren, maar wel sensibi-
liseren en die we gaan plaatsen in onder meer de Polderdreef, 
Groenstraat, Pintestraat, Baron de Gieylaan en Veldstraat.

Werken Bommelstraat
De werken in de Bommelstraat (aan bovenbouw 
en rioleringen) zijn nog niet begonnen. Het 
gemeentebestuur wacht op nieuwe plannen van 
het studiebureau. Daarbij willen we voorzien in 
veilige fietspaden maar tegelijk ook zoveel mogelijk 
platanen sparen.

Schepen van Mobiliteit Benedikte Demunck: “We 
opteren voor afgescheiden fietspaden conform het 
mobiliteitsplan. Samen met de geëngageerde buurt, 
bomenexpert en het studiebureau zoeken we een 
oplossing om de bomen zoveel mogelijk te vrijwaren. 
In afwachting daarvan hebben we alvast 
geopteerd om een zone 30 in te voeren en 
dat nadien te evalueren na heraanleg.”

Zomerschool editie 2022
Voor de derde keer op een rij ging er gedurende twee weken een zomerschool door in De Pinte voor alle leerlingen lager tot en 
met tweede middelbaar. Het concept van zomerscholen werd geïntroduceerd toen na de coronacrisis leertekorten werden vast- 
gesteld. Bevoegd minister Ben Weyts maakte de nodige budgetten vrij om tijdens de zomervakantie leerlingen bij te spijkeren 
zodat ze na de vakantie opnieuw makkelijk konden aansluiten op het leertraject.

“Door het grote succes wordt dat initiatief verdergezet en gesmaakt”, licht schepen van Onderwijs Benedikte Demunck toe.  
“De cursus in De Pinte, die op de Erasmuscampus van het GO doorging, was volledig volzet. Dit jaar mochten we 92 kinderen 
verwelkomen, waaronder ook 14 Oekraïense kindjes die konden proeven van het aanbod en ook in namiddag mee mochten 
genieten van de leuke vrijetijdsactiviteiten.”

Regenboogzebrapaden aan  
Speelbos en Veldstraat
Het gemeentebestuur van De Pinte wil diversiteit letterlijk en figuurlijk in 
de verf zetten. Een symbolische 
bijdrage daartoe betreft twee re-
genboogzebrapaden, één voor elke 
deelgemeente. Schepen Benedik-
te Demunck: “Naast een aantal 
verkeersveilige ingrepen aan het 
Speelbos in de Hemelrijkstraat, 
zoals een voetgangersstrook, is er 
ook een regenboogzebrapad aan-
gebracht. Ook in Zevergem aan de 
oversteekplaats in de Veldstraat is 
de verfborstel gepasseerd.”

depinte@n-va.be
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Bufferbos tussen Sportpark Moerkensheide en E17
Het gemeentebestuur van De Pinte heeft uitzicht op de realisatie van 
een bufferbos tussen het Sportpark Moerkensheide en de E17. Die 
natuurlijke buffer met een oppervlakte van drie hectare zou waar-
gemaakt kunnen worden binnen de ruilverkaveling Schelde-Leie. 
Om die grondenruil mogelijk te maken, zullen binnen dat voorstel 
nog een hele reeks eigendomsoverdrachten moeten gebeuren. 

“Als alles loopt zoals gepland, kunnen in 2026 of misschien al in 2025 
de eerste bomen worden aangeplant. Veel gebruikers van het Sport-
park Moerkensheide maken zich zorgen over de visuele hinder en de 
uitstoot van fijn stof door de nabijheid van de autosnelweg. Een buffer-
bos tussen het sportpark en de E17 zou daar alvast een antwoord 
kunnen op bieden”, aldus schepen van Sport Kristof Agache.

Heraanleg voetpaden
De resterende voetpaden in de wijk ‘Kleine 
Landeigendom’ zijn opnieuw aangelegd. Er werd 
van de gelegenheid gebruik gemaakt om duizend 
vierkante meter van het openbaar domein grenzend 
aan groenperkjes te ontharden. Dat resulteert in 
grotere pleinen om elkaar te ontmoeten.

#9840 huldigt kampioenen
Tijdens de festiviteiten van ‘Cafeest’ werden op Pinksteren de 
volwassen sportploegen gehuldigd die een kampioenstitel hebben 
behaald tijdens het sportseizoen 2021-2022.

Schepen van Sport Kristof Agache: “Dat we maar liefst vijf kampioenen-
ploegen op het podium konden huldigen, onderstreept dat we een 
sportieve gemeente zijn. Sport zit hier diep geworteld in ons sociaal 
weefsel. We wensen onze kampioenen van harte proficiat. Ze hebben 
zich getoond als ware ambassadeurs van onze gemeente!” Proficiat 
aan de Dames A van basket LDP Donza, de reserven van VC Zevergem 
Sportief, de A-ploeg en derde reserven van JV De Pinte en de Heren 4 
van Indiana THC.

Kristof Agache
Schepen

GEZINSFEEST zondag 23 oktober vanaf 11.30 uur

Keuze tussen:
• Varkenswangetjes (V)
• Orloffgebraad met kaas en ham (O)
• Vegetarisch stoofpotje (Veg)
Aperitief en dessert zijn inbegrepen

Inschrijven kan door het juiste bedrag te storten op BE43 0016 3964 9301
met vermelding van het aantal personen en de menukeuze (V, O of Veg).

Prijs:
• Volwassenen: 22 euro
• Kinderen tot 12 jaar: 11 euro
• Kinderen tot 6 jaar: gratis

Zaal Begonia 
Pintestraat 29, 
9840 De Pinte

www.n-va.be/depinte
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Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd 

als reclamedrukwerk.

Heeft u het DNA van de N-VA?
Doe de test!

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

1. Een N-VA’er wil zoveel mogelijk autonomie voor Vlaanderen. 

2. Een N-VA’er gaat voor een hechte Vlaamse gemeenschap.

3. Een N-VA’er gelooft in het verhaal van rechten en plichten.

4. Een N-VA’er koestert zijn cultureel en ecologisch erfgoed.

5. Een N-VA’er gelooft in goed onderwijs als sociale springplank.

6. Een N-VA’er blijft niet aan de zijlijn staan.

7. Een N-VA’er gelooft in welvaartscreatie via vrij ondernemerschap.

8. Een N-VA’er voelt zich solidair met andere volkeren.

De N-VA telt in haar rangen mensen in alle soorten en maten. Toch zijn er enkele kenmerken die 
zowat alle N-VA’ers met elkaar gemeen hebben. Ze behoren als het ware tot het DNA van de N-VA. 

Benieuwd of u ook N-VA-DNA heeft?
Hieronder vindt u 8 typische N-VA-trekjes die u het antwoord geven.

Herkent u zichzelf in deze kenmerken? Word dan lid van de N-VA!
Surf naar www.n-va.be/word-lid | mail naar leden@n-va.be | bel naar 02 219 49 30

Het DNA van de N-VA 
volgens Bart De Wever


